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Geachte mevrouw Hurkens, heer Boogaard, 
 
Er is veel aan de hand binnen ZorgSaam, dat weet u als geen ander. Ondanks dat 
u recentelijk in uw jaarverslag schreef dat uw organisatie sneller dan verwacht 
weer een positief resultaat heeft geboekt, blijkt dat uw boekhoudkundige 
werkelijkheid een andere is dan de werkelijkheid die dagelijks wordt ervaren in de 
ouderen- en thuiszorg en het ziekenhuis. Daar worden de gevolgen van uw 
bezuinigingsoperaties daadwerkelijk gevoeld. 
 
Ouderzorg 
Als gevolg van de bezuinigingen (10 procent in 2024) is het aantal douchebeurten 
in de ouderzorglocaties teruggebracht naar 1 keer per week en er zijn zelfs 
instellingen waar de bewoners nog maar 1 keer per 2 weken worden gedoucht. 
En werd er een beroep gedaan op mantelzorgers om meer bij te springen. Het 
komt voor dat medewerkers in hun eentje het werk voor twee personen op een 
afdeling moeten doen, bijvoorbeeld verzorging van bewoners en de medicatie.  
 
Maar het houdt niet op. Zo ontvingen op 30 juni bewoners en contactpersonen 
van minimaal één uw ouderenzorglocaties een brief dat er wegens hoog 
ziekteverzuim onder uw medewerkers, nog meer hulp van familie en sociaal 
netwerk van de bewoners wordt verwacht. Zo wordt een klemmend beroep op 
familie gedaan om te helpen met het wassen en aankleden, koffie te schenken op 
een woongroep of andere volgens u lichte ondersteunende taken. 
 
Eén van de maatregelen die uw organisatie vorig jaar heeft genomen was het 
invoeren van een vacaturestop en het niet meer verlengen van tijdelijke 
contracten. Uit reacties bij ons meldpunt Zorgen over ZorgSaam blijkt dat dit als 
gevolg heeft dat de werkdruk hierdoor fors is toegenomen en nog toeneemt. 
Resultaat: een hoog ziekteverzuim. Ligt het dan niet voor de hand dat u (opnieuw) 
gaat investeren in opleiding van zorgpersoneel, dat u investeert in de 
werkomstandigheden en behoud van zorgpersoneel? 

  



 

Volwaardig ziekenhuis 
Er is heel veel onrust rondom het ziekenhuis. De toekomst van spoedeisende 
hulp, intensive care, dottercentrum en geboortezorg staat onder druk. Personeel, 
patiënten en inwoners van Zeeuws-Vlaanderen maken zich hierover grote zorgen. 
Zo hebben inmiddels meer dan 2.100 mensen hun steun uitgesproken voor onze 
Red het ziekenhuis! actie. Mensen vinden dat Zeeuws-Vlaanderen recht heeft op 
een volwaardig ziekenhuis. 
 
Achter de schermen bent u in gesprek met Adrz over de zorg in Zeeland. 
Onderwerp van gesprek is onder andere de toekomst van de ziekenhuiszorg in 
Zeeuws-Vlaanderen. Tijdens raadsinformatiebijeenkomsten in Hulst, Terneuzen 
en Sluis heeft u erkend dat er over de spoedeisende hulp, intensive care, 
dottercentrum en geboortezorg wordt gesproken. U sprak tijdens die 
bijeenkomsten de intentie uit om 24/7 zorg in Terneuzen te behouden. Maar 
tegelijkertijd stelde u dat een intentie geen garantie is. Sinds die bijeenkomsten 
begin april heeft uw organisatie de luiken weer gesloten.  
 
SP-Kamerlid Sarah Dobbe heeft over de zorgsituatie in Zeeuws-Vlaanderen 
schriftelijke vragen aan de minister gesteld. Uit de antwoorden van de minister 
blijkt dat er nog steeds onduidelijkheid is over de toekomst van een volwaardig 
ziekenhuis in Zeeuws-Vlaanderen. Volgens de minister is het uitgangspunt van de 
samenwerking van u met Adrz het behoud van twee volwaardige ziekenhuizen in 
Zeeland met intensive care, spoedeisende hulp en acute geboortezorg, waarbij 
de 24/7 acute zorg in Zeeuws-Vlaanderen niet verdwijnt. Hoe moeten we dit 
opvatten? Blijft er daadwerkelijk een volwaardig ziekenhuis in Zeeuws-Vlaanderen 
of blijft in Terneuzen alleen een spoedpost over? En hoe volwaardig is een 
ziekenhuis als het dottercentrum in Terneuzen - ooit het paradepaardje van 
ZorgSaam - niet meer in beeld is, de minister rept er niet meer over? Kunt u hier 
duidelijkheid over geven? 
 

  



 

De zorgen en de onzekerheid over de toekomst van het ziekenhuis zijn immens. 
Des te schrijnender is het gebrek aan openheid, aan communicatie over de stand 
van zaken. De besluitvorming over dit voor deze regio zo belangrijke ziekenhuis 
vindt achter gesloten deuren plaats. Wanneer bent u van plan om alle 
betrokkenen – zorgverleners, patiënten, gemeenten – te betrekken bij de 
besluitvorming?  
 
We zijn benieuwd naar uw reactie. 
 
Vriendelijke groet, 
 
Ger van Unen Maria Berger  Rudy Eversdijk Patrick Keizer 
fractievoorzitter fractievoorzitter fractievoorzitter voorzitter 
SP Zeeland SP Terneuzen SP Sluis  SP afdeling Hulst 

 
 


